
 

 

 

Zápis č. 19 ze schůze OV Královéhradecké oblasti ČJF ze dne 12. 12. 2024 
 

Přítomni: A. Pejos, J. Pour, ing. Jan Konečný, Darina Kricnarová, Alena Šmatolánová 

Omluveni: Alena Šmatolánová 

Hosté:  

 

 

Program 

1) Úkoly z minulého zasedání 

2) Došlá pošta 

3) Stav finančních prostředků KHO 

4) Termíny soustředění KHO 

5) Různé 

 

 

 

  

1. Úkoly z minulého zasedání 

Úkoly z minulého zasedání byly splněny. 

2. Došlá pošta 

 P. Legerská( sekretariát ČJF)  

závazný výklad pořadatelům k fakturám za poplatky za starty (15 Kč) 
Podklady k platbě a vystavenou fakturu si mohou dohledat v JISu ve správě klubu - záložka 
Platby.  

 P. Reichová ( kulturní středisko Dvorana Smiřice)  - potvrzení galavečera KHO 

 p. Kramolišová ( sekretariát, sekce vzdělávání) –informace pro zájemce o kurzu 

pro nové stavitele v roce 2025 

 

 

3. Stav finančních prostředků KHO 

               K 11. 12. 2024 je na účtu KHO 142 261,50 Kč.  

 

4. Termíny soustředění pro rok 2025 

OV KHO projednal a schválil termíny soustředění Královéhradecké oblasti. Termíny 

ve Svobodě nad Úpou: ( vždy drezurní v sobotu, skokové v neděli) 

15. 2., 16. 2., 22. 2., 23. 2., 15. 3., 16. 3., 22. 3., 23. 3., 5. 4., 6. 4.  

Drezurní soustředění se uskuteční pod vedením trenéra Jiřího Kotyzy a ing. Šárky 

 

 Královéhradecká oblast ČJF 

Sekretářka: Mgr. Svatava Juhászová, Rýchorské sídl. 121, 542 24 Svoboda nad Úpou 

tel: 603 370 574, email: oblast.kralovehradecka@cjf.cz, jsvatava@seznam.cz 

mailto:oblast.kralovehradecka@cjf.cz


Dědinové, skokové pod vedením Aleka Pejose.  

 

 

 

5. Různé 

 p. Pejos seznámil přítomné s jednáním Rady ČJF ze dne 3. 12. 2024 

 Rada schválila v poměru hlasů: pro 8, proti 3, zdrželi se 2, rozpočet ČJF 

pro rok 2025 byl schválen 

 Členové Rady žádali zdůvodnění zrušení ME ve Zduchovicích 

 VV ČJF informoval o záměru v roce 2025 kategorizaci jezdců v disciplíně 

skoky 

 Podle jednacího řádu Rady členové neobdrželi členové podrobnější rozpis 

položek rozpočtu, podrobné rozklíčování rozpočtu bylo k dispozici až na 

jednání Rady a to přes dataprojektor 

 byla projednána nové kritéria SCM, na vyžádání budou členům zaslána 

 ze statistických údajů za rok 2024 vyplynulo, že počet startů na závodech 

poklesl meziročně cca o sedm tisíc. 

 členové Rady diskutovali o využití poplatku ze startů 15 Kč – vybraná 

částka je cca 1,5 milionu korun, peníze nejsou v rozpočtu využity – 

oblastní výbory mají navrhnout, jak peníze využít  - pro které pořadatele.  

 FEI –od roku 2025 zvýšila poplatky za starty z 10 na 35 švýcarských 

franků 

 

 OV KHO  navrhla předpokládaný termín oblastní konference na březen roku 

2025 

 P. Konečný navrhl, aby každý pořadatel, který má méně než 140 startů, 

obdržel z této částky vybrané ze startů na závodech 10 000,-Kč. 

 OV KHO pověřil místopředsedu a sekretářku oslovením některých subjektů 

působících v Královéhradeckém kraji o přestup do KHO 

 

Svoboda nad Úpou, 18. 12. 2024 

zapsala Svatava Juhászová 
 

 

 

 

 

 


